
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 19 december 2016 

Afwezig: Chris van Tilborg, Alie Kortrijk 

1. Opening en welkom: 
Ad Blok opent de vergadering en heet ons allen welkom, in het bijzonder Marco Daudeij. 
 

2. Vaststelling agenda: 
We stellen de agenda onveranderd vast. 
 

3. Overleg met gemeente, Marco Daudeij: 
Marco meldt ons het volgende: 
We hebben een lijvig rapport ontvangen, met adviesaanvraag. (advies komt in januari). De 
gemeente evalueert begin 2017, er is overleg met meerdere organisaties, dan volgt een 
rapportage in 2018. Er gaat veel tijd zitten in regelingen en afstemmen van plannen. Hoe 
groot het financiële tekort bij Jeugd zal zijn, is nog niet duidelijk, wel dat er een tekort is. 
Redenen: meer verwijzingen en GGZ kost veel. Een diffuse communicatie en gebrek aan 
daadkracht kosten veel energie, samenwerking met andere gemeenten verloopt stroef en de 
huidige vacatures verhogen de werkdruk. Dan laat men wel eens steken vallen en verzuimt 
de gemeente de participatieraad in te lichten over (bijvoorbeeld) contractverlenging met 
Buurtzorg-Jong en de financiële tegenvallers. 
Het valt Jantine Dekker op dat het lijvige rapport, Noord-Veluwe- jeugdhulp, heel veel 
actiepunten kent, die elkaar deels overlappen en waar het privacybeleid in het geding is. Ze 
verwijst naar ons advies, dat we in oktober uitbrachten. 
De gemeente heeft de contracten met Buurtzorg-Jong, Jeugdpunt en Jong-Putten verlengd. 
Er bestaat tevredenheid over de korte lijnen en de goede verstandhouding; financiële 
consequenties zouden moeten volgen (meer subsidie). 
De gemeente Putten mag ontschotten; de gemeenteraad dient evenwel toestemming te 
geven. 
Er start een publiekscampagne omtrent provinciale subsidies. Marco Daudeij zal ons die 
toesturen. 
Dossierbeheer door ouders? Marco Daudeij voert hierin de regie en bepaalt de toegang. Ook 
hier speelt het privacybeleid. Jantine Dekker: “We moeten eerst goed voorlichten, ouders 
moeten de discussie nog voeren. Vooralsnog is de materie zeer tricky.” 
Overgang 18-jarigen naar Wmo? Via Buurtzorg-Jong loopt nu casusoverleg. Putten kent te 
weinig opvangmogelijkheden. 
Ad Blok dankt Marco Daudeij voor zijn bijdrage aan de vergadering en doet hem uitgeleide. 
 



4. Korte punten: 
Jaap Plomp doet verslag van het overleg DB – gemeente. Onze voorzitter heeft de status van 
de participatieraad benadrukt. Het uitblijven van een adviesaanvraag ten aanzien van SWP 
heeft ons onaangenaam getroffen. We besluiten echter alsnog een ongevraagd advies uit te 
brengen. 
De adviezen in behandeling: medio januari kunnen we informatie over onze adviezen 
omtrent privacy, Wmo-loket en bibliotheek verwachten. 
Werkgroepen: we hebben inmiddels de kwartaalrapportage ontvangen. Op onze volgende 
vergadering reageren de werkgroepen op hun specifieke domein. 
De vacatures zijn vervuld. Als de gemeente de verordening op de participatieraad heeft 
aangepast, zal zij de drie nieuwe leden benoemen. 
PR en communicatie: 
Wilmy van de Beek heeft contact gehad met Evelien van Drie: het beheer over onze eigen 
website wordt vergemakkelijkt. Het kopje “informatie” gaat zij wijzigen in “actueel”. 
Voor de nieuwe brochure levert elk domein in januari een korte tekst aan. 
De foto (van de professionele fotograaf) zal in februari gemaakt worden. 
Burgerplatform: De brasserie van De Schauw is besproken (20 maart 2017). 
Chris van Tilborg heeft contact gehad met Mieke Biemond van Zorgbelang Gelderland. Zij zou 
spreekster kunnen zijn over het onderwerp De inclusieve maatschappij. 
Alternatief: privacy. Jantine Dekker polst Lydia Jansen over dit onderwerp. 
 

5. Verslag en afsprakenlijst: 
Het verslag van de vorige vergadering keuren we onder dankzegging goed. 
Afsprakenlijst/ activiteitenkalender: we bezoeken de nieuwjaarsreceptie. Verzamelen om 
20.00 uur bij het gemeentehuis. 
 

6. Rondvraag: 
Jantine Dekker vraagt zich af wat er gaat gebeuren met de ingevulde formulieren ten 
behoeve van het mantelzorgcompliment. Die bewaart SWP, maar met welk doel? Daarnaast 
zou Putten zo’n 800 mantelzorgers tellen. Iets meer dan de helft heeft het compliment 
opgehaald. Spelen de plaatselijke cultuur en een zekere angst voor korten op uitkering een 
rol? De snelheid waarmee de SWP het compliment moest organiseren, heeft waarschijnlijk 
ook voor geringe aandacht gezorgd. De participatieraad zou graag met SWP van gedachten 
willen wisselen. (volgende vergadering?) 
 

7. Sluiting: 
Ad Blok sluit de vergadering om 21.25 uur. 
 
Jaap Plomp 
secretaris 
 

 


